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Besluitenlijst van de openbare raadsvergadering gehouden op 14 december 2023 
Aanvangstijd:  19.30 uur 
Eindtijd: 01.20 uur  
Locatie:  Raadszaal van het gemeentehuis  

 

 Aanwezig: 
 

27 Raadsleden: 
(fv=fractievoorzitter) 
 

• VVD-fractie: 
G.W. Ormel (fv), J. Bartlema, mw. H.A.M. van Kempen , S.H. van Klink (vanaf 19.40 uur), J. Ribberink 
 

• Fractie Leefbaar Huizen: 
R.W. de Bruijn (fv), F.E.R. Koning, mw. L. Veer, B. van Woerkom 
 

• Fractie Dorpsbelangen Huizen: 
P. Lekkerkerker (wnd. fv),mw. M.K. Rebel (tot en met agendapunt 9), G.J. Horst (tot en met agendapunt 9), 
mw. B.J. Okkema 
 

• CDA-fractie: 
R.H. Rebel (fv), mw. D.C. van Deutekom, mw. M. Vos 

 
• D66-fractie:  

B. Schröder (fv.), S.G. Bruins,  mw. F. Fitskie   
 
• PvdA-fractie:  

mw. M.N. Leeuwin (fv), K. Gencer 
 
• GroenLinks-fractie:  

mw. K.S. Rienstra, mw. M.J. van den Berge 
 

• ChristenUnie-fractie: 
W. Doorn (fv), mw. M. Terlouw  
  

• SGP-fractie: 
R.J.C. Bource (fv) 
 

• Fractie Transparant Huizen: 
L. Schaap (fv) 
 

Voorzitter en griffier 
• N. Meijer, voorzitter  
• J. Veenstra, raadsgriffier 
 
Wethouders: 
• R.G. Boom, mw. F.F.H. van der Kleij, G. Rebel, mw. K. van Werven 
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        1.  Opening en mededelingen 
• De voorzitter opende de vergadering om 19.30 uur en verzocht om een moment van reflectie. 
• Hij meldde dat de heer van Klink de vergadering op een later moment zal bijwonen.  

 
2.   Vaststelling agenda 

• De voorzitter meldde, dat onder aanvullend agendapunt 5.2. zijn toegevoegd de vragen van 
mevrouw Van Kempen (VVD) over de inzet van de CDOKE gelden ten behoeve van de formatie 
van personeel voor het realiseren van duurzaamheid. 

• De heer Bource (SGP) meldde een motie (M1) vreemd aan de orde van de dag aan over 
"Bekendmaking verkiezingsuitslag". De motie werd voor behandeling aanvullend aan de agenda 
toegevoegd onder agendapunt 12. 

• De heer Bource (SGP) deed voorts gemotiveerd een ordevoorstel om agendapunt 9 over 
“Integraal Huisvestingsplan onderwijs 2024-2050” van de agenda te halen. Het ordevoorstel 
werd verworpen. 

• De heer Doorn (ChristenUnie) meldde een motie (M2) vreemd aan de orde van de dag aan over 
"Ontwikkelkansen ‘t Plaveen". De motie werd voor behandeling aanvullend aan de agenda 
toegevoegd onder agendapunt 13. 

• Vervolgens werd de agenda met inachtneming van het voorgaande aldus gewijzigd vastgesteld.  
 

3.1 Ingekomen stukken 
• Mevrouw Leeuwin (PvdA) vroeg naar aanleiding van de brieven opgenomen onder B2 en B3 

aandacht van het college voor het proces als het gaat om niet of (te) laat reageren op brieven. 
• Vervolgens is de lijst van ingekomen stukken voor kennisgeving aangenomen. 

 
3.2 Overzicht van door het college te beantwoorden ingekomen brieven 

• Mevrouw Rienstra (GroenLinks) en mevrouw van Deutekom (CDA) vroegen aandacht van het 
college voor de afhandeling van de eerste vermelde brief in het overzicht, waarvan de afdoening 
al bijna 2 jaar op zich laat wachten. 

• Vervolgens is het overzicht voor kennisgeving aangenomen. 
 

3.3 Overzicht stand van zaken uitwerking initiatiefvoorstellen en moties 
• Mevrouw Terlouw (ChristenUnie) deed het ordevoorstel om de motie “indexeren van subsidies”, 

in afwijking van het college-advies, in het overzicht te handhaven. Het ordevoorstel is verworpen. 
• Naar aanleiding van vragen van mevrouw Rienstra (GroenLinks) is besloten de motie “meer grip 

op verbonden partijen” in het overzicht te handhaven. Daarbij is geconcludeerd dat de punten 1 
en 2 uit de motie wel als uitgevoerd kunnen worden beschouwd, maar dat dat nog niet geldt 
voor punt 3 uit de motie. Na ontvangst van de door de voorzitter toegezegde mededeling van de 
agendacommissie (zie hieronder), kan de raad alsnog besluiten dat de motie in zijn geheel als 
uitgevoerd kan worden beschouwd. 
 
Toezegging 
De voorzitter zegde voor wat betreft punt 3 van de motie “Meer grip op verbonden partijen” toe, 
dat de agendacommissie via een mededeling de raad over de uitvoering van punt 3 van de motie 
nader zal informeren. 

 
• Naar aanleiding van een vraag daarover van mevrouw Leeuwin (PvdA) bij de motie “Inzet 

Rijksmiddelen voor aanpak overlast van personen met verward/onbegrepen gedrag” meldde 
wethouder Van Werven dat de aangevraagde middelen niet zijn toegekend.  
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Toezegging 
Wethouder Van Werven zegde toe de commissie Sociaal Domein via een mededeling nog nader te 
informeren over de inzet van rijksmiddelen voor aanpak overlast van personen met verward/ 
onbegrepen gedrag. 

 
• Het overzicht is vervolgens voor kennisgeving aangenomen. 

 
3.4 Meerjarentoezeggingenlijst 

• Voor kennisgeving aangenomen. 
 
4.1 Vaststelling besluitenlijst van de openbare raadsvergadering van 2 november 2023 

• Ongewijzigd vastgesteld. 
 
4.2 Vaststelling besluitenlijst van de openbare raadsvergadering van 9 november 2023 

• Ongewijzigd vastgesteld. 
 
5. (Schriftelijke) mededelingen van en beantwoording van raadsvragen door het college en de 

burgemeester 
• De raad nam kennis van een mondelinge mededeling van de burgemeester over een explosie bij 

de voordeur van een woning. 
 
5.1 Beantwoording door het college van de raadsvragen van de heer Gencer (PvdA) heeft over 

Hoogwaardig Openbaar vervoer Huizen - Hilversum 
• De mondelinge beantwoording van de vragen en aanvullende vragen door wethouder Boom is 

voor kennisgeving aangenomen. 
 

Toezegging 
De voorzitter zegde toe, dat twee vragen van de heer Horst die naar het oordeel van de voorzitter 
geen relatie hebben met de kwestie van de HOV separaat schriftelijk zullen worden beantwoord. 
 
5.2 Beantwoording door het college van de raadsvragen van mevrouw Van Kempen (VVD) 

heeft over de inzet van de CDOKE gelden ten behoeve van de formatie van personeel voor 
het realiseren van duurzaamheid 

• De mondelinge beantwoording van de vragen en aanvullende vragen door wethouder Rebel is 
voor kennisgeving aangenomen. 
 
Toezegging 
o Wethouder Rebel zegde toe, dat de raad zijn beantwoording van de vragen van mevrouw Van 

Kempen ook schriftelijk zal ontvangen. 
(Noot griffier: de beantwoording is meegestuurd met Raadsinformatie Bestuurlijk nr. 50). 

 
6. Hamerstukken 
 
6.1 Bodembeleid onder de Omgevingswet 

• Conform voorstel besloten. 
 
6.2 Begrotingsactualisering 2023-2027 

• Conform voorstel besloten. 
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6.3 Zienswijzeprocedure begrotingswijziging 2023-02 + bestuursrapportage 2023 Regio Gooi en 
 Vechtstreek 

• Conform voorstel besloten. 
 
6.4 Toestemming aangaan Gemeenschappelijk Regeling Archief Gooi en Vechtstreek  

• Conform voorstel besloten. 
 
6.5 Begrotingswijziging onderhoudsvoorziening Sportcentrum de Meent 

• Conform voorstel besloten. 
 
7. Groenstructuur op hoofdlijnen 

• Conform voorstel besloten. 
• Tijdens de beraadslagingen is door de heer Bource (SGP) een motie (M3) ingediend. Door middel 

van de motie wordt het college opgedragen: 
1. budget beschikbaar te stellen van € 5.000 voor het seizoen 2023/2024 ten laste van het 

begrotingsresultaat; 
2. MeerBomenNU in de hierboven genoemde periode 2 evenementen (oogst en uitdeel) te 

laten organiseren met vrijwilligers; 
3. na afloop van deze periode te evalueren hoe deze activiteiten kunnen bijdragen aan het 

vergroenen van Huizen, vergroten van de biodiversiteit, klimaatadaptatie en het 
terugdringen van versteende wijken in Huizen en hoe deze inpasbaar zijn bij de reguliere 
werkzaamheden van de afdeling Groen en die van de Vrijwilligerscentrale; 

4. op basis van deze evaluatie een voorstel te doen voor het opnemen van deze activiteiten in 
de begroting voor groenonderhoud en uitbreiding van het bomenbestand. 

De motie is naar aanleiding van de beraadslagingen door de indienende fractie ingetrokken.  
 
8. Ontwerp omgevingsvisie 

• In meerderheid, 25 stemmen en 2 tegen, conform voorstel besloten. De fractie van GroenLinks 
stemde tegen het voorstel. De overige fracties stemden voor. 
 
9. Integraal Huisvestingsplan Onderwijs 2024-2050 

• Tijdens de beraadslagingen is door mevrouw Terlouw (ChristenUnie, mede namens haar fractie 
en de fracties van VVD en PvdA, een amendement (A1) ingediend met de volgende wijzigingen 
van het door het college voorgestelde besluit: 
1. de beslispunten 1 tot en met 3 komen te vervallen, waardoor de beslispunten 4 tot en met 6 

worden hernummerd in beslispunten 1 tot en met 3; 
2. het nieuwe beslispunt 1 komt als volgt te luiden (wijziging cursief)): “1. Het programma en 

overzicht 2024 onderwijshuisvesting vaststellen, met inbegrip van de daarvoor in bijlage 4 
opgenomen financiële middelen. Het afwijzen van de aanvraag voor gedeeltelijke bekostiging 
van het Technasium Huizermaat maakt hier onderdeel van uit.”  

3. Toegevoegd wordt een nieuw beslispunt 4 dat als volgt komt te luiden: “4. Het college 
opdragen bij de Voorjaarsnota 2024 te komen met een ambitieuzer voorstel voor de 
vaststelling van een Integraal Huisvestingsplan Onderwijs 2025 tot en met 2050, en 
bijbehorend investeringsoverzicht.” 

4. Toegevoegd wordt een nieuw beslispunt 5 dat als volgt komt te luiden: “5. De uitkomsten 
hiervan in samenhang te bezien met de uitkomsten van uitwerking van motie M9, zodat door 
de raad alsdan een integrale afweging kan plaatsvinden ten opzichte van andere 
gemeentelijke plannen/projecten en de daarvoor benodigde financiële middelen.” 
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5. Toegevoegd wordt een nieuw beslispunt 6 dat als volgt komt te luiden: “Bij de onderliggende 
financiële dekkingsstrategie de recente uitkomsten van het Bestuurlijk Overleg Financiële 
verhoudingen te betrekken.” 

Het amendement is naar aanleiding van de beraadslagingen door de indienende fracties 
ingetrokken. 

• Tijdens de beraadslagingen is door de heer Bource (SGP) een amendement (A2) ingediend met 
de volgende wijzigingen van het door het college voorgestelde besluit: 
1. de beslispunten 1 tot en met 4 komen te vervallen, waarbij de beslispunten 5 tot en met 6 

worden hernummerd in beslispunten 4 en 5; 
2. het nieuwe beslispunt 1 komt ais volgt te luiden: "1. Het college stelt met het oog op 

zorgvuldige besluitvorming tijdens de Voorjaarsnota 2024 een houdbare integrale financiële 
strategie op, door in samenhang met motie M9 ook een doorrekeningen prioritering van de 
benodigde investeringen in het kader van het Integraal Huisvestingsplan Onderwijs 2024-
2050 te maken. Hierbij uitgaande van langjarige huurcontracten de mogelijkheden in het 
kader van clustering van schoolgebouwen met de kinderopvang te verkennen. Het afwijzen 
van de aanvraag voor gedeeltelijke bekostiging van het Technasium Huizermaat maakt 
onderdeel uit van het voor te leggen besluit." 

3. Toegevoegd wordt een nieuw beslispunt 2 dat als volgt komt te luiden: "2. Het college 
opdragen bij de Voorjaarsnota 2024 met een met motie M9 samenhangend voorstel te 
komen voor de vaststelling van een Integraal Huisvestingsplan Onderwijs 2024 tot en met 
250, en bijbehorend investeringsoverzicht met prioritering rekening houdend met de kansen 
en knelpunten van de verduurzaming van de schoolgebouwen, dat door de raad dan 
integraal en in samenhang kan worden afgewogen ten opzichte van andere gemeentelijke 
plannen/projecten/ambities en de daarvoor benodigde financiële middelen." 

4. Toegevoegd wordt een nieuw beslispunt 3 dat als volgt komt te luiden: "3. Bij de op te stellen 
integrale financiële dekkingsstrategie nadrukkelijk ook de mogelijkheden van de recente 
uitkomsten van he Bestuurlijk Overleg Financiële verhoudingen in kaart te brengen." 

Het amendement is naar aanleiding van de beraadslagingen door de indienende fractie 
ingetrokken. 

• Vervolgens is conform voorstel besloten. De fractie van Dorpsbelangen Huizen wenste 
aantekening tegen het onderdeel in het voorstel dat betrekking heeft op het Erfgooierscollege te 
hebben gestemd. 
 
Toezegging 
Wethouder Boom zegde toe dat het college met de volgende twee visies, inclusief bijbehorend 
financieel plaatje (dekkingsopties), naar de raad zal komen, zodat die in samenhang met elkaar in 
de raad besproken kunnen worden: 
1. een onderwijskundige visie op het onderwijs (integraliteit); 
2. een visie op de toekomst en de ambities (huisvesting). 
Tevens zegde wethouder Boom toe, dat hij via een mededeling aan de commissie Sociaal Domein 
in januari a.s. zal aangeven binnen welke termijn beide visies tegemoet gezien kunnen worden. 
 
10. Vaststellen tarieven 2024 onroerende-zaakbelastingen (OZB) en overige aanpassingen 2024 

• Conform voorstel besloten. 
 

11. Vragenuur 
• De beantwoording door wethouder Boom van de vragen van mevrouw Van den Berge 

(GroenLinks) over onderzoek mogelijkheden voor pilot over Woningvoorrang voor leraren, 
zorgpersoneel en politieagenten, is voor kennisgeving aangenomen. 
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12. Aanvullend agendapunt: Motie M1 vreemd aan de orde van de dag over “Bekendmaking 

verkiezingsuitslag” 
• De motie is ingediend door de heer Bource (SGP), mede namens de fracties van VVD, Leefbaar 

Huizen, Dorpsbelangen Huizen en Transparant Huizen. Door middel van de motie wordt de 
burgemeester opgedragen: 
o bij de evaluatie vast te stellen of er eerst op lijstniveau is geteld en daarna pas op 

kandidatenaantal; 
o na te gaan of de beoogde vermindering van de werkdruk gerealiseerd is en of deze ook door 

het tellen van de kandidaten op de volgende dag gerealiseerd had kunnen worden; 
en spreekt de raad uit: 
o dat het belang van het tijdig doorgeven van de verkiezingsuitslag aan het ANP, in lijn met de 

werkwijze van het merendeel van de Nederlandse gemeenten, nadrukkelijk dient te worden 
meegewogen in de uit te voeren evaluatie. 

De motie is bij meerderheid van stemmen, 13 voor en 12 tegen aangenomen. Voor stemden de 
fracties van VVD, Leefbaar Huizen, Transparant Huizen, Dorpsbelangen Huizen en SGP. Tegen 
stemden de fracties van PvdA, GroenLinks, CDA en D66 en ChristenUnie. Twee leden van de 
fractie van Dorpsbelangen Huizen waren bij de behandeling van en de stemming over de motie 
niet meer in de vergadering aanwezig. 
 
13. Aanvullend agendapunt: Motie M2 vreemd aan de orde van de dag over “Ontwikkelkansen 

‘t Plaveen” 
• De motie is ingediend door de heer Doorn (ChristenUnie) namens zijn fractie en mede namens de 

fracties van PvdA, GroenLinks en SGP. Door middel van de motie wordt het college opgedragen: 
o op korte termijn bestuurlijk in gesprek te gaan met ondernemers, bedrijven en de GAD 

binnen de begrenzing van de Rokerijweg, Ambachtsweg, Bestevaer en Havenstraat om de 
mogelijkheden tot herschikking te verkennen; 

o in een bredere verkenning te zoeken naar een invulling voor mogelijk vrij te komen terreinen 
aan de zijde van de Oude Haven met toerisme, recreatie en woningbouw of een combinatie 
daarvan; 

o maatregelen te nemen tot het veilig stellen van de onderdelen die als gemeentelijk 
monument zijn geclassificeerd; 

o uiterlijk in de commissie Fysiek Domein van 6 maart 2024 een eerste terugmelding van de 
gesprekken te doen. 

De motie is bij meerderheid van stemmen, 19 voor en 6 tegen aangenomen. Voor stemden de 
fracties van VVD, ChristenUnie, SGP, Transparant Huizen, PvdA, GroenLinks, CDA en D66. Tegen 
stemden de fracties van Dorpsbelangen Huizen en Leefbaar Huizen. Twee leden van de fractie 
van Dorpsbelangen Huizen waren bij de behandeling van en de stemming over de motie niet 
meer in de vergadering aanwezig. 
 
Sluiting 

• Na een moment van rust gevraagd te hebben sloot de voorzitter vervolgens de vergadering om 
01.20 uur. 

 
Aldus vastgesteld in de vergadering van 15 februari 2024. 
 
De voorzitter,    De raadsgriffier, 


